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Marlies Groen

Van: GriffieVS

Onderwerp: FW:  tijdelijke uitbreiding terrassen Voorstraat 

 

Van: 

Verzonden: donderdag 28 mei 2020 19:22 

Aan: GriffieVS <griffie@voorschoten.nl> 

Onderwerp: FW: tijdelijke uitbreiding terrassen Voorstraat  

 

Geachte gemeenteraadsleden, 

 

graag breng ik dit ook onder uw aandacht: 

 

Van: 

Verzonden: donderdag 28 mei 2020 18:10 

Aan: 'burgemeester@voorschoten.nl' <burgemeester@voorschoten.nl> 

CC: 'pdbruijn@voorschoten.nl' <pdbruijn@voorschoten.nl> 

Onderwerp: tijdelijke uitbreiding terrassen Voorstraat  

 

Voorschoten, donderdag 28 mei 2020 

 

 

Geachte Burgemeester Aptroot, 

 

niet alleen de Voorstraat bewoners maar ook alle bezoekers  van de Voorstraat zijn vandaag zeer 

geschrokken en teleurgesteld. Onze mooie historische  straatstenen zijn vandaag rijkelijk beschilderd met 

knalgele markeringen en helaas NIET op de plaats zoals afgelopen maandag tijdens onze digitale 

bijeenkomst besproken. 

Er is besproken dat, ter hoogte van La Casita en het Wapen van Voorschoten, de terrassen vergroot 

zouden worden richting de straat, waardoor ter hoogte van het huis van de fam vd Geest en de Ru (nr 23 

en 25) de parkeerplaatsen zouden komen te vervallen.  

Wat er NIET is besproken is dat de gehele straat zou worden versmald naar een wegstrook van 385 cm en 

dat alle parkeerplekken zouden verdwijnen! 

Ter hoogte van de bloemenwinkel zijn een aantal hele grote kruizen geverfd, waardoor een laad- loszone 

van 3 vrachtwagens groot gecreëerd is. 

Op deze manier wordt echt alleen de horeca in het voordeel getrokken (sommige waaronder Va Bene 

willen dit niet eens !) en zijn de ondernemers (kinderdagverblijf, De Ru, Suzie Fleurs, Chocolaterie) en de 

bewoners ernstig benadeeld. Er is dus sprake van een absolute onbalans ! 
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Wij dachten afgelopen maandag een fijne bespreking te hebben gehad, maar hebben nu ernstig het gevoel 

dat dit slechts een formaliteit was. We voelen ons niet serieus genomen, daar we een volledig andere 

uitvoering zien dat dat wat besproken is. 

Overigens stond ook de horeca met volledige verbazing te kijken naar de markeringen, ze begrijpen niet 

waarom dit is gedaan, het strookt niet met de informatie die zij van jullie ontvingen. 

Graag verneem ik uw reactie. 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

 


